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Vragen van het lid Voortman (GroenLinks) aan de minister van 
Volkshuisvesting, Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer over de Centrale As 
(ingezonden 1 juli 2010). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Minister steunt Centrale As»?1 

Vraag 2
Heeft u een idee op basis van welke actie uwerzijds gedeputeerde Piet Adema 
zijn tweet baseert dat u tevreden zou zijn met de inpassing van de Centrale 
As in het landschap? 

Vraag 3
Is het waar dat u uw bezwaar tegen het provinciaal inpassingsplan Centrale 
As heeft ingetrokken? Zo ja, op basis van welke onderzoeken, adviezen of 
nieuwe gegevens bent u tot dit inzicht gekomen? 

Vraag 4
Bent u overtuigd van nut en noodzaak van deze vierbaanssnelweg van 
Dokkum naar Drachten, gelegen in een gebied waar de bevolking nota bene 
krimpt? Klopt het dat een gepland bedrijventerrein voorlopig geschrapt is 
omdat er geen behoefte aan bleek? 

Vraag 5
Hoe beoordeelt u het feit dat 2.300 bewoners van de regio kenbaar hebben 
gemaakt wél grote bezwaren te blijven hebben tegen de verwoesting van het 
eeuwenoude en unieke Friese coulissenlandschap?

1 http://www.leeuwardercourant.nl/nieuws/regio/article6196447.ece/Minister-steunt-Centrale-As
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